
Zápis z jednání školské rady ze dne 16. 9. 2021 

Omluveni: pí Dlabolová a pí Doležalová 

1) Přivítání nových členů – zástupců MČ Prahy 15 – pí Klasnové a p. Bernata. Zástupci rodičů jsou 
i nadále pí Dlabolová a pí Doležalová a zástupci pedagogů pí Boldišová a pí Doleželová 

2) Školská rada projednala a schválila: školní řád s úpravami, výroční zprávu za šk. rok 2020/21 
3) Ředitelka informovala školskou radu: 

- Ve druhém pololetí loňského školního roku 7x ČŠI na stížnost jedné matky (vše 
neodůvodněné), 1x udání na Policii ČR na třídní učitelku a 1x stížnost na UOOÚ od téže 
matky (opět neodůvodněné). 1x kontrola webových stránek ze strany MV – odstraněny 
dílčí nedostatky. 1x inspekce ČŠI na online výuku – v pořádku 

- Škola zapojena do projektu EU Šablony III. – plný úvazek školní psycholožky 
- V prvním pololetí (do prosince 2021) doučování žáků (důsledek distanční výuky – finance 

z MŠMT) 
- Od září 2021 vyučování vybraných žáků cizinců češtiny jako druhého cizího jazyka 
- V tomto školním roce se budeme připravovat na úpravy ŠVP – výuku informatiky 

(v listopadu proběhne výměna počítačů v jedné počítačové učebně), letos nákup 
3 interaktivních tabulí, máme zažádáno o grant z MČ na nákup dalších 3 tabulí 

- Škola zatím vyčkává s objednáváním škol v přírodě a lyžařského kurzu 
- Tradiční vánoční bazar jsme nahradili dílničkami a besídkami v rámci tříd na 1. stupni, žáci 

2. stupně jim budou pomáhat, vyhneme se velké koncentraci osob na jednom místě 
- Po projednání se zřizovatelem na pondělí 27. 9. vyhlášeno ředitelské volno 

4) diskuze 


